
ــاورزی دو ــدار وزرای کش در دی
کشـور اعلام شـد: کـارگروه مشتـرک
همکـاری هـای ایـران و مغولسـتان

تشکیل می شود

وزرای کشاورزی ایران و مغولستان ضمن تاکید بر ظرفیت های دو کشور
برای توسعه مناسبات دو جانبه، موافقت خود را برای تشکیل کارگروه
مشترک در سطح عالی برای تعیین و ترسیم نقشه راه همکاری های

کاربردی دو جانبه اعلام کردند.

 

به گزارش ایرنا، محمود حجتی وزیر جهاد کشاورزی جمهوری اسلامی
ایران که ظهر روز دوشنبه به وقت محلی، وارد مغولستان شد و با
«چولتمن اولان» وزیر غذا، کشاورزی و صنایع سبک مغولستان در اولان

باتور پایتخت این کشور دیدار و گفت و گو کرد.

طرفین در این دیدار اراده سیاسی سران دو کشور و افزایش تبادل
هیات های رسمی میان دو کشور ا به منزله زمینه سازی مهم برای
ارتقاء مناسبات دوجانبه ارزیابی و بر تداوم و افزایش آن تاکید

کردند.
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در ایـن ملاقـات وزرای کشـاورزی دو کشـور همچنیـن در خصـوص توسـعه
مناسبات دوجانبه با محوریت تجارت و افزایش صادرات متقابل در

زمینه کشاورزی به تبادل نظر پرداختند.

در پایان این ملاقات روسای سازمان های خدمات دامپزشکی دو کشور نیز
سند همکاری های دوجانبه در زمینه الزامات بین المللی بهداشت دامی
میان دو کشور را امضا کردند که گامی مهم برای توسعه همکاری های

دوجانبه در این زمینه است.

وزیر جهاد کشاورزی را در سفر به مغولستان، علاوه بر دو معاون وی،
«محمد کشاورز زاده» سفیر جمهوری اسلامی ایران در چین و سفیر

اکرودیته ایران در مغولستان همراهی میکنند.

وزیر جهاد کشاورزی ایران پیش از این نیز در دی ماه سال ۱۳۹۴ به
مغولستان سفر کرده بود مغولستان با پنج میلیون متر مربع وسعت و

سه میلیون جمعیت، دارای ۷۰ میلیون دام است.

از سال ۲۰۱۲ میلادی که رئیس جمهوری مغولستان به ایران سفر کرد،
اراده قوی برای توسعه روابط بین دو کشور ایجاد شده است.

امسال چهل و هشتمین سال برقراری رابطه دوستانه میان ایران و
مغولستان است.

قرار است وزیر جهاد کشاورزی بعد از مغولستان به چین سفر کند.


سرویس خبری: مجلس و دولت

وزیــر جهــاد کشــاورزی: ایجــاد
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گلخـانه در بحـث توسـعه اشتغـال
بسیار حائز اهمیت است

وزیر جهاد کشاورزی در حاشیه مراسم آغاز عملیات دو طرح گلخانهای
در شهرستان مانه و سملقان با بیان این مطلب گفت: ایجاد گلخانه در
بحث توسعه اشتغال بسیار حائز اهمیت است و میتواند باعث افزایش

بهره وری آب شود.

 

به گزارش پایگاه خبری صنعت غذا و کشاورزی (اگروفودنیوز)، به نقل
از داره کل روابط عمومی واموربین الملل استانداری خراسان شمالی،
حجتی اظهار کرد: کشت گلخانهای در خراسان شمالی توسعه یافته و
اجرای طرحهای گلخانهای در این استان با شتاب بیشتری پیگیری

میشود.

وی افزود: متأسـفانه تاکنون طرحهـای گلخـانهای در خراسـان شمـالی
توسعه مطلوبی پیدا نکرده و هم اکنون تنها ۵۰ هکتار گلخانه در این

استان وجود دارد.

حجتی گفت: در این راستا ایجاد شهرکهای گلخانهای و گلخانههای کوچک
در این استان جزو طرحهای مصوب سفر استانی رئیس جمهوری قرار گرفته

است.
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وزیر جهاد کشاورزی اظهار کرد: با توجه به برنامه اقتصاد مقاومتی
مطرح شده از سوی مقام معظم رهبری، توسعه کشت گلخانهای نیز از
سیاستهای این برنامه است که در این بخش کارهای خوبی انجام گرفته

است.

وزیـر جهـاد کشـاورزی: تـاخیر در
برداشـت، علـت گرانـی سـیب زمینـی

است

وزیر جهاد کشاورزی با تاکید بر اینکه حجم تولید سیب زمینی مورد
نیاز کشور کاهش نیافته است گفت: به دلیل بارش های ابتدای سال
جاری برداشت و عرضه به بازار سیب زمینی طرح استمرار با تاخیر
مواجه شد که همین امر موجب افزایش مقطعی قیمت این محصول شده است.
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به گزارش پایگاه خبری صنعت غذا و کشاورزی (اگروفودنیوز)؛ محمود
حجتی روز چهارشنبه در حاشیه هیأت دولت در جمع خبرنگاران درباره
افزایش قیمت برخی محصولات کشاورزی از جمله سیب زمینی افزود: با
توجه به تولید سیب زمینی در فصول مختلف سال، این محصول تامین است
و کمبودی در این زمینه نداریم. وزیر جهاد کشاورزی با تاکید بر
اینکه حجم تولید سیب زمینی مورد نیاز کشور کاهش نیافته است گفت:
به دلیل بارش های ابتدای سال جاری برداشت و عرضه به بازار سیب
زمینی طرح استمرار با تاخیر مواجه شد که همین امر موجب افزایش

مقطعی قیمت این محصول شده است.

وی درباره وضعیت عرضه نهاده های دامی اظهار داشت: نهاده های دامی
مورد نیاز تولیدکنندگان علاوه بر تولید داخلی از محل واردات نیز
تامین می شود و حتی برای اینکه با قیمت های مناسب به دست مصرف
کنندگان برسد فرآیند توزیع آن مورد پایش و نظارت قرار دارد به
طوری که نتیجه این عملکرد در قیمت نهایی مرغ قابل مشاهده است.

وی درباره احتمال افزایش قیمت مرغ گفت: وزارت جهاد کشاورزی
برنامهای برای افزایش قیمت مرغ ندارد، اما از آنجایی که با
افزایش سطح عمومی قیمتها مواجه هستیم ممکن است برخی از شاخه های
ً توسط تولید دچار افزایش قیمت شود به طور مثال محصولی که قبلا
ستاد تنظیم بازار مصوب شده در صورت لزوم در نرخ گذاری آن تجدید

نظر خواهد شد.

وزیر جهاد کشاورزی تصریح کرد: در مواردی که قیمت محصولی نیاز به
افزایش داشته باشد، موضوع توسط تولیدکنندگان و دستگاه های مربوطه
از جمله سازمان حمایت از تولیدکنندگان و مصرف کنندگان بررسی و در
نهایت توسط ستاد تنظیم بازار مصوب و ابلاغ می شود همانند قیمت
شیرخام که به دلیل افزایش هزینه های تولید و علوفه داخلی آنالیز
قیمت آن به منظور استمرار تولید انجام و نرخ مصوب جدید توسط ستاد

تنظیم بازار تصویب و ابلاغ شد.

وی ادامـه داد: لازم اسـت کـه شیرخـام در داخـل کشـور تولیـد شـود
بنابراین گاهی برخی قیمت های مصوب دستخوش تغییر می شود.

حجتی گفت: وزارت جهاد کشاورزی خودسرانه قیمت محصولات کشاورزی را
افزایش نمی دهد بنابراین هرگونه افزایش قیمت با تصمیم ستاد تنظیم

بازار انجام می شود.

http://www.agrofoodnews.com


حجتی عنوان کرد: قیمت دام زنده
کـاهش زیـادی داشتـه اسـت/افزایش

مصرف گوشت سفید در سال۹۸

وزیر جهاد کشاورزی، با بیان اینکه قیمت دام زنده کاهش زیادی
داشته است، گفت: مصرف گوشت سفید امسال نسبت به سال گذشته حدود ۵

تا ۶ درصد افزایش یافته است.

 

 

به گزارش پایگاه خبری صنعت غذا و کشاورزی (اگروفودنیوز)؛ به نقل
از خانه ملت، محمود حجتی، در تشریح آخرین وضعیت بازار گوشت قرمز
در کشور، گفت: براساس گزارشی که طی مراحل مختلفی توسط مرکز آمار
ایران ارائه شده جمعیت دام کشور کم نشده و تولید گوشت کاهش پیدا

نکرده است.

وزیر جهاد کشاورزی با بیان اینکه مسائل ارزی و مشکلات اقتصادی سبب
جهش قیمتی گوشت قرمز شد، افزود: دولت به این موضوع ورود کرده و
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در حال حاضر واردات به شکل لازم انجام می شود و قیمت ها آرام آرام
در طی ۳ ماه اخیر رو به کاهش است خصوصاً قیمت دام زنده کاهش

زیادی داشته که امیدوارم متعادل شود.

وی با تاکید بر اینکه مصرف گوشت سفید امسال نسبت به سال گذشته
حدود ۵ تا ۶ درصد افزایش یافته است، ادامه داد: این در حالی بوده
که جمعیت کشور نیز ۱ درصد افزایش یافته است که این موضوع نشان می

دهد سرانه مصرف گوشت سفید و آبزیان افزایش یافته است.

گوشت با ارز نیمایی وارد کشور می شود

این عضو کابینه دولت دوازدهم، با بیان اینکه قیمت گوشت قرمز
مقداری نامتعادل است ابراز امیدواری کرد که قیمت این محصول

پروتئینی به تعادل برسد.

وزیر جهاد کشاورزی، با بیان اینکه تخصیص ارز ۴ هزار و تومانی
برای واردات گوشت قرمز از پایان سال ۹۷ حذف شده و اکنون با ارز
نیمایی وارد کشور می شود، تصریح کرد: براساس ابلاغیه رییس بانک
مرکزی به گمرکات حتی کسانی که ارز ۴ هزار و ۲۰۰ تومانی گرفته
برای واردات گوشت دریافت کرده بودند زمانی که گوشت آنها وارد
بندر می شود باید قبل از ترخیص مابه التفاوت ارز ۴ هزار و ۲۰۰

تومانی تا نیمایی را پرداخت کنند تا کالای آنها ترخیص شود.

کد خبر ۴۶۵۰۴۸۳

دلایـل افزایـش قیمـت لبنیـات از
زبان یک عضو کمیسیون کشاورزی
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یک عضو کمیسیون کشاورزی ضمن ارائه توضیحاتی در مورد علل افزایش
قیمت لبنیات گفت: هر کسی در هر مغازهای هر قیمتی برای هر کالایی
که بخواهد، میگذارد. در واقع قیمت را بیشتر خود فروشنده تعیین

میکند تا دولت و دستگاههای نظارتی.

 

 

جلال محمودزاده در گفتوگو با ایسنا در مورد افزایش قیمت لبنیات
اظهار داشت: بخشی از افزایش قیمت شیر به علت افزایش قیمت
نهادههای دامی است. در مورد افزایش قیمت نهادههای دامی چندین
عامل وجود دارد. اولین عامل افزایش قیمت بیرویه خود نهادههاست.
مسئول این افزایش قیمت، شرکت پشتیبانی امور دام است. وظیفه این
شرکت وارد کردن و توزیع به موقع این نهادهها به دامداران است.
این شرکت هماکنون بسیار ناکارآمد است. در حال حاضر بارگیری
محمولاتی مثل جو و علوفه هم مشکلاتی دارند. ماشینهایی که میخواهند
این محمولات را بارگیری کنند ۳-۴ برابر قیمت حمل را بالا بردهاند.

این عضو کمیسیون کشاورزی شرکتهای واردکننده نهادههای دامی را
انحصاری دانست و گفت: واردات نهادههای دامی به سختی و در یک
بروکراسی اداری وسیع در حال شکلگیری است. اگر شرکتهای بیشتری
نهاده را وارد میکردند، این شرکتها با هم رقابت کرده و نهاده با
نرخ کمتری تولید میشد. شرکتهای انحصاری تولید نهادهها در میزان
واردات دست میبرند و نهایتاً در بالا رفتن بیرویه قیمت نهادهها



تأثیر میگذارند.

وی افزود: از طرف دیگر قیمت ماشینآلات کشاورزی و اقلامی که برای
تولید علوفه نیاز است، چندین برابری شده است. این اتفاقات قیمت
تمام شده محصول را بالا میبرد. به عبارت دیگر دامدار برای اینکه
روی پای خود بایستد مجبور است که شیر را گرانتر بفروشد. دامدار
نمیتواند ضرر کند زیرا اگر ضرر کند نمیتواند به تولید ادامه دهد.

نماینده مردم مهاباد در مجلس ضمن انتقاد از عملکرد دولت در این
زمینه تصریح کرد: دولت باید اقدامات مناسبی در توزیع نهادههای
دامی و پرداخت تسهیلات ارزان قیمت برای خرید یا واردکردن دام
انجـام مـیداد کـه انجـام نـداده اسـت. بخـش دیگـری از مشکـل بـه
کارخانههای تبدیلی صنایع کشاورزی برمیگردد. هزینه این کارخانهها
نیز چندین برابر شده است. ماشینآلات، هزینه حمل و… افزایش پیدا
کرده است. بخش سوم مشکل مسئله توزیع است. تعدادی دلال وجود دارد
که در این وساطت شرکت کرده و پولهایی را به جیب میزنند. در واقع
ما در سیستم توزیع هم مشکل داریم. شرکتهای توزیعکننده و تعاونیها

یا فعال نیستند و یا انحصاریاند.

وی با اشاره به «مشکلات نظارتی در افزایش قیمت لبنیات» گفت: هر
کسی در هر سوپرمارکتی هر قیمتی برای هر کالایی که بخواهد،
میگذارد. در واقع قیمت را بیشتر خود فروشنده تعیین میکند تا دولت
و دستگاههای نظارتی. این اتفاق باعث میشود که بازار غیرشفاف در
کشور شکل بگیرد. یک وقت بود که فقط مصرفکنندهها ناراضی بودند.
هماکنون هم تولیدکنندهها ناراضی هستند و هم مصرفکنندهها. این

وضعیت نتیجه بازار غیرشفاف است.

محمودزاده در انتقاد از عملکرد وزارت جهاد کشاورزی در زمینه
دامداری با تاکید بر ضرورت توجه بیشتر دولت به بخش کشاورزی گفت:
داد تمامی تولیدکنندگان زنجیرهای به آسمان رسیده است. نهادهای به
این زنجیرهها نمیرسد. در سالی که سال رونق تولید است وزارت
کشـاورزی قـدمی در جهـت رفـع مشکلات برنمـیدارد. بـه همیـن دلیـل
نمایندگان رو به استیضاح وزیر کرده بودند تا تغییری در بدنه

وزارت جهاد تغییراتی به وجود آورند.

وی در پایان در پاسخ به این پرسش که استیضاح وزیر جهاد کشاورزی
به کجا رسید؟ گفت: روز یکشنبه محمود حجتی برای پاسخگویی به بعضی

سوالات به کمیسیون کشاورزی خواهد آمد.



وزیر جهاد کشاورزی: تولید شیلات
ــت/رشد ــده اس ــور۴۰برابر ش کش
۳برابری تولید محصولات کشاورزی

وزیر جهاد کشاورزی از رشد ۴۰ برابری تولید شیلات کشور و رشد ۳
برابری تولید همه محصولات کشاورزی طی ۴۰ سال انقلاب اسلامی خبر داد.

 

 

به گزارش خبرنگار مهر محمود حجتی پیش از ظهر دوشنبه در حاشیه
تجدید میثاق کارکنان وزارت جهاد کشاورزی با آرمانها امام راحل با
اشاره به افزایش ۴۰ برابری تولید شیلات کشور در طول انقلاب اسلامی
گفت: ابتدای انقلاب تولید شیلات کشور در حدود ۳۰ هزار تن در سال
بود، اما اکنون شاهد تولید یک میلیون ۲۰۰ هزار تن شیلات در سال

هستیم.

وزیر جهاد کشاورزی گفت: تمامی محصولات تولیدی کشاورزی در ابتدای
انقلاب سالیانه در حدود ۴۰ میلیون تن بود که این عدد با رشد ۳
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https://agrofoodnews.com/%d9%88%d8%b2%db%8c%d8%b1-%d8%ac%d9%87%d8%a7%d8%af-%da%a9%d8%b4%d8%a7%d9%88%d8%b1%d8%b2%db%8c-%d8%aa%d9%88%d9%84%db%8c%d8%af-%d8%b4%db%8c%d9%84%d8%a7%d8%aa-%da%a9%d8%b4%d9%88%d8%b1%db%b4%db%b0%d8%a8/


برابری در پایان سال زراعی ۹۷ به عدد ۱۲۲ میلیون تن رسید.

وی با اشاره به شعار سال و رونق تولید گفت: وزارت جهاد کشاورزی
در سال جاری افزایش بهره وری آب و افزایش راندمان آبیاری را هدف
گذاری کرده است و سرمایه گذاریهای خوبی در این زمینه انجام شده
است، با استفاده درست و اصولی از آب بارانهای بهاری باید قدر این

نعمت الهی را بدانیم.

حجتی افزایش تولید محصولات کشاورزی در شرایط تحریم را سبب افزایش
ثروت ملی دانست و گفت: امروز دشمنان جنگ سخت اقتصادی را علیه
نظام اسلامی ایران به راه انداختهاند و هدف اصلی وزارت جهاد
کشاورزی رفع وابستگی کشور در حوزه تأمین نیازهای اساسی مردم است.

حجتـی: پیشبینـی رشـد قابـل تـوجه
تولیـد محصـولات کشـاورزی در سـال

۹۸

وزیر جهادکشاورزی از افزایش تولید محصولات کشاورزی در سال ۹۷ -۹۸
به علت بارشهای اخیر خبر داد.
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به گزارش خبرگزاری تسنیم، محمود حجتی در حاشیه رونمایی از آثار
فرهنگی اداره کل امور ایثارگران وزارت جهاد کشاورزی با بیان
اینکه امسال سال آبی بسیار خوبی داریم، افزود: سال گذشته در همین
موقع در بسیاری از مناطق کشور مشکل کشت تابستانه را به علت

محدودیت منابع آب داشتیم، اما امروز وضعیت ما مناسب است.

وی اضافه کرد: در بعضی از مناطق از جمله استان خوزستان اراضی
کشاورزی متاثر از آبگرفتگی شد که خوشبختانه به کمک نیروهای
مردمی، نیروهای جهادی و پشتیبانی مسئولان استان، چه در خوزستان و
چه در سایر استانها توانستیم بسیاری از اراضی را از آب تخلیه و

آماده کشت تابستانی کنیم.

حجتی ابراز امیدواری کرد، با توجه به ظرفیتهای ایجاد شده در خصوص
کشت و منابع آبی موجود بتوانیم رشد تولیدی خوبی را داشته باشیم.

وی در خصوص وضعیت تولید محصولات کشاورزی به ویژه محصولات راهبردی
گفت: در سالهای اخیر به ویژه سال ۹۶ -۹۷ در خصوص بارشها سال
استثنائی داشتیم چرا که در ۵۰ سال گذشته چنین خشکسالی حادی را

نداشتیم.

حجتی افزود: در عین حال توانسنیم با وجود محدودیتهای موجود رشد و
افزایش تولید را داشته باشیم.

وی با بیان اینکه در بعضی از محصولات از جمله گندم کشور بی نیاز
شد، گفت: در خصوص مسایل مربوط به کشتهای گلخانهای که مصرف آب را

فوق العاده کاهش میدهد، توسعه داشتیم.

حجتی به تولید دانههای روغنی و کنجاله دانههای روغنی که یکی از
نیازهای ضروری کشور به ویژه در صنعت طیور و در صنعت دامپروری است
اشاره کرد و افزود: در سالهای اخیر رشد بسیار خوبی در تولید این

محصولات داشتیم.

وزیر جهاد کشاورزی همچنین با تبریک چهلمین سال تاسیس جهاد
سازندگی گفت: قشرهای مختلف مردم و دانشگاهیان با ندای امام راحل

به روستاها گسیل شدند.



وی با بیان اینکه روستاها در آن زمان از نظر خدمات زیربنایی،
برق، راه، آب و خدمات بهداشتی درمانی شرایط اسفباری را داشتند
افزود: در دهه اول انقلاب باوجود شرایط جنگ و دفاع مقدس، جهادگران
خوب درخشیدند و بخش عمدهای از آنچه که امروز از امکانات رفاهی و
زیربنایی شاهد آن هستیم مرهون ایثارگری جهادگران و سنگرسازان بی
سنگر است که چه در عرصه خدمات به روستاییان و چه در عرصه جبهههای
جنگ با ایثارگری و فداکاری تمام حضور یافتند و لقب سنگرسازان بی

سنگر را از امام راحل دریافت کردند.

وی به انواع عبورهایی که جهادگران از آبها داشتند و نیز ساخت
پلهای مختلف در دوران دفاع مقدس اشاره کرد و گفت: امروز شاهد
خاطرههای آن دوران بودیم که جمعی از اصحاب رسانه، اصحاب قلم و

فکر با توجه به مستندات موجود جمع آوری کرده بودند.

وزیرجهاد کشاورزی برایجاد ظرفیتها و انتقال اسناد و آثار دفاع
مقدس به نسلهای بعدی تاکید کرد.

وزیر جهاد کشاورزی:فاصله تولید
تا مصرف باید به کمترین حد خود

برسد
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وزیر جهاد کشاورزی گفت: محصولات کشاورزی و دامداری باید تا سفره
مردم پیگیری شود و فاصله تولید تا مصرف باید به کمترین حد خود

برسد.

وزیـر جهـاد کشـاورزی امـروز در حـاشیه بازدیـد از شرکـت تعـاونی
دامداران نیشابور عنوان کرد: تولید در بخش کشاورزی و دامپروری به
صورت زنجیرهای است؛ دامدار نمیتواند هر زمان که دلش خواست محصول
خود را عرضه کند یا مواد اولیه را به هر قیمتی که میخواهد، بخرد.

محمود حجتی ادامه داد: اینگونه تولیدها تولیدهای پایداری نیست و
تولید کننده نمیتواند به این شکل روی پای خود بایستد. دامداران
باید توسط خود یا تشکلهای دامداری نهادههای خود را تامین کنند.

وی بیان کرد: وظیفه تامین علوفه حجمی بر عهده خود دامدار است؛
چرا اتحادیههای دامدار نیشابور جو را از مبدا تهیه نمیکنند؛
محصولات کشاورزی و دامداری باید تا سر سفره مردم پیگیری شود. گوشت
را باید تا مرکز عرضه دنبال و پیگیری کرد، فاصله تولید و مصرف

باید به کمترین حد خود برسد.

حجتی افزود: اگر از دامدارها سوال کنید، خواهند گفت که قیمت گوشت
قرمز پایین آمده و امیدواریم سیر نزولی قیمت این محصول ادامه
داشتـه باشـد؛ قیمـت گنـدم کیلـویی ۱۷۰۰ تومـان اعلام شـده اسـت و

بازرگانی دولتی نیز با همین قیمت گندم را خریداری میکند.

وی اظهار کرد: زمانی که این قیمت تصویب شد قیمت مناسبی بود؛ در
سال جاری بیش از سالهای دیگر ارز به نهادههای دامی تزریق شده و



هرزمانی که نیاز باشد در اختیار آنها قرار میگیرد. هیچ محدودیتی
برای تخصیص ارز ۴ هزارتومانی برای دامداران وجود ندارد.

نـامه حجتـی بـه رحمـانی فضلـی
درباره ملخهای صحرایی

سخنگوی سازمان حفظ نباتات کشور گفت: وزیر جهاد در نامهای به
رحمانی فضلی، رئیس ستاد مدیریت بحران کشور خواستار اختصاص ٢٠

میلیارد دیگر اعتبار برای مبارزه برای ملخ صحرایی شده است.

 

 

محمدرضا میر در گفتوگو با خبرنگار مهر اظهار داشت: ملخی که در
ساوه مشاهده شده از نوع ملخ بومی (مراکشی) است و ربطی به ملخ

صحرایی ندارد.

وی با اشاره به آخرین وضعیت مبارزه با ملخ صحرایی در ٨ استان
جنوبی کشور (هرمزگان، سیستان و بلوچستان، کرمان، جنوب کرمان،
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بوشهر، خوزستان، فارس و خراسان جنوبی) گفت: تاکنون در سطح ۳۵۵
هزار و ١٧٣ هکتار با این ملخ در استانهای مذکور مبارزه شده است.

میر بیشترین سطح مبارزه را به ترتیب مربوط به استان سیستان و
بلوچستان، هرمزگان و جنوب کرمان دانست.

وی تعداد ریزشهای ملخ صحرایی را نیز ۱۴۹ ریزش عنوان کرد و افزود:
طبق پیش بینیهای فائو ریزشها ادامه دارد اما شدت آن کمتر شده

است.

میر گفت: فائو پیش بینی کرده از ۱۵ یا ۱۶ خردادماه با ریزشهای
جدیدی در این زمینه مواجه باشیم.

وی با اشاره به اعتبارات لازم برای مبارزه با این آفت توضیح داد:
١٠ میلیارد تومان برای این کار دریافت کردیم. اخیراً نیز وزیر
جهاد نامهای به رحمانی فضلی، رئیس ستاد مدیریت بحران کشور نوشته
و درخواست ٢٠ میلیارد تومان اعتبار دیگر برای این کار کرده که
مورد پذیرش وی قرار گرفته و به سازمان برنامه و بودجه ارجاع داده

شده است تا تصمیم نهایی در این زمینه اتخاذ شود.

در اجـرای مصـوبه سـال ۹۶ مجلـس؛
مرکز ملی مدیریت منابع ژنتیکی

کشاورزی تشکیل شد
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وزیر جهاد کشاورزی از تشکیل مرکز ملی مدیریت منابع ژنتیکی
کشاورزی و منابع طبیعی خبر داد و مدیران وزارتخانه را مکلف به

همکاری با این مرکز کرد.

 

 

به گزارش پایگاه خبری صنعت غذا و کشاورزی (اگروفودنیوز)؛ به نقل
 وزارت جهاد کشاورزی، محمود حجتی، وزیر جهاد کشاورزی دراز
نامهای خطاب به معاونین خود، رؤسا و مدیران عامل سازمانها و
شرکتهای تابعه و رؤسای سازمانهای جهاد کشاورزی استانها، تصریح
کرد: با توجه به تشکیل مرکز ملی مدیریت منابع ژنتیکی کشاورزی و
منابع طبیعی به استناد قانون حفاظت و بهره برداری از منابع
ژنتیکی کشور مصوب ۱۳۹۶ مجلس شورای اسلامی، به منظور مدیریت امور
به منابع ژنتیکی؛ کشاورزی، باغبانی، جنگل، مرتع و بیابان، شیلات،
دام، طیور، زنبورداری، خوراک دام و طیور و بیماریها و آفات مرتبط
و لزوم انسجام و هماهنگی، الزام به اجرای قانون، تسهیل نظارت بر
دسترسی و بهره برداری از منابع ژنتیکی، استیفای حقوق ملی و صیانت
از آن در سطح داخلی و بینالمللی و توسعه بهره وری در مراکز حفاظت
و نگهداری از منابع ژنتیکی کشور مقتضی است نسبت به همکاری و
هماهنگی با مرکز یاد شده و پاسخگویی در موارد لزوم اقدام نمائید.
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